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Abstract (en)
Coating and/or partial extrusion-containing of flexible elongated product comprises activating portion(s) of the surface of the product by plasma
treatment, and applying flowable material to the activated surface area under the influence of heat and/or pressure as a coating with coverage or as
a formed part. The product has surface with material-conditioned nonstick characteristics. An independent claim is included for elongated product
comprising surface with non-stick characteristic (partially) activated by plasma treatment, and coating formed of flowable material applied to the
portion(s) of the surface of the product by plasma treatment via heat or pressure.

Abstract (de)
Zum Beschichten und / oder zum partiellen Umspritzen von flexiblem langgestrecktem Gut, wie elektrische Kabel oder Leitungen, auch Rohre oder
Schläuche, dessen Oberfläche eine werkstoffbedingte antiadhäsive Charakteristik aufweist, wie das Polytetrafluorethylen, wird die Oberfläche
des Gutes ganz oder teilweise durch eine Plasmabehandlung aktiviert (strukturiert) und anschließend werden auf den aktivierten (strukturierten)
Oberflächenbereich unter der Einwirkung von Wärme und / oder Druck fließfähige Werkstoffe als Beschichtung, in sich geschlossen oder partiell,
oder als Formkörper aufgebracht. Eine metallische Beschichtung kann aus der Dampfphase heraus erfolgen. <IMAGE>
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